
Z á p i s n i c a 

z 1. riadneho zasadnutia OZ obce Hriadky, konaného  

  18.02.2020 o 18:00 hod 

 

Prítomní:   Ján Vincenčík – starosta obce, Mária Buzinkaiová – pracovníčka OcÚ 

                   

      Poslanci: 

      Vladimír Beneš   

                  Peter  Pešta  

                  JUDr. Anna Jacková       

                  Mgr. Michal Danko    

                  Ján Hohoš    

 

Návrh programu na dnešné zasadnutie vyvesený na úradnej tabuli obce a webovej stránke obce 

dňa 07.02.2020 (obsah Pozvánky tvorí navrhovaný program v žiadosti poslancov OZ Hriadky 

z 27.01.2020 doplnený starostom obce o naliehavé body v záujme zákona a potrieb obce).  

 

Bod č.1 - Otvorenie 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Hriadkach otvoril a viedol starosta obce, p. Ján 

Vincenčík, ktorý privítal prítomných poslancov a občanov. 

Skonštatoval, že sú prítomní všetci piati poslanci obce, teda OZ je spôsobilé rokovať a uznášať 

sa. 

 

Bod č. 2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľa bola určená p. Mária Buzinkaiová. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí poslanci:  JUDr. Jacková a p. Hohoš. 

Následne starosta prečítal návrh programu zasadnutia: 

 

Program :                                                                                                                         
1.Otvorenie                                                                                                                                       

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Voľba zástupcu starostu 

4. Vyhlásenie výberového konania na hlavného kontrolóra obce 

5. Návrh Rozpočtu na rok 2020 

6. Správa hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole na základe žiadosti poslancov 

7. Finančná situácia obce 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

 

Pripomienky a doplňujúce návrhy k Programu zasadnutia: 

JUDr. Jacková navrhla v bode 4  text opraviť na „Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra 

obce“ a zaradiť to ako bod č. 4 programu. Poslanci s návrhom znenia programu bodu 4. 

zasadnutia jednomyseľne súhlasili a oprava podľa poslaneckého návrhu pre hlasovanie 

o programe v bode 4 upravená: „Vyhlásenie voľby hl. kontrolóra obce.“ 

 



Hlasovanie za schválenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a odsúhlasenie horeuvedeného 

programu zasadnutia na základe poslaneckého návrhu k bodu č. 4 programu. 

Hlasovanie:  

Za : 5 (JUDr. Jacková, Mgr, Danko, p. Pešta, p. Hohoš, p. Beneš) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

Bod č. 3 - Voľba zástupcu starostu 

 

Starosta poznamenal, že voľba zástupcu starostu je plne v kompetencii starostu a toho menoval 

na ôsmom zasadnutí OZ dňa 15.11.2019. Zástupcom starostu bol vymenovaný poslanec               

p. Hohoš.  

 

 

Bod č. 4 -  Vyhlásenie výberového konania na hlavného kontrolóra obce sa mení 

na znenie : „Vyhlásenie Voľby hlavného kontrolóra“ 

 

Nakoľko sa kontrolórka obce vzdala svojej funkcie výpoveďou zo dňa 15.11.2019 a tento 

pracovný pomer jej skončil 31.01.2020 bolo potrebné vyhlásiť nové výberové konanie na túto 

funkciu.  

Starosta uviedol, že voľba hlavného kontrolóra obce je plne v kompetencii OZ a prítomných 

poslancov sa opýtal, či majú k tomuto bodu pripravený materiál. Materiál ohľadom kontrolóra 

obce dodali poslanci, a to konkrétne návrh na uznesenie, dôvodovú správu a vyhlásenie voľby 

hlavného kontrolóra obce Hriadky na roky 2020-2026.   

Dokumenty obsahové za poslancov na zasadnutí predložila JUDr. Jacková, poslanec OZ 

prečítaným. 

Starosta obce predložené materiály pripomienkoval a namietal  výšku odmeny pre budúceho 

kontrolóra, ktorú navrhujú z doterajších 5 % na 20 %.  Je to úplne nepochopiteľné ak 

doposiaľ v predchádzajúcich volebných rokoch bol stále úväzok 5 % a aj v okolitých obciach 

vykonávajú túto činnosť za tú nižšiu čiastku a toto nikým nežiadané navýšenie navodzuje 

dojem, ako by táto funkcia bola pripravovaná pre vopred určenú osobu o čom svedčia aj 

požiadavky vo Vyhlásení voľby hl. kontrolóra, sú v rozpore so zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení. 

 

Uznesenie č. 1/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Hriadkach 

 

A. určuje 

v súlade s ust. §18a ods. 6 zákona č. 369/1990 b. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov rozsah pracovného úväzku hlavného kontrolóra obce Hriadky na celé funkčné 

obdobie rokov 2020-2026 20% z plného pracovného úväzku, čo predstavuje 7,5 hodín 

týždenne. 

 



B. vyhlasuje v zmysle §18a, ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov deň konania voľby hlavného kontrolóra obce Hriadky na 31. 

marca 2020 o 17.00 hod na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Hriadkach. 

 

C.  schvaľuje 

C1/ Spôsob a vykonanie voľby hlavného kontrolóra Obce Hriadky. 

 

Spôsob vykonania voľby hl. kontrolóra, členov komisie pre otváranie obálok je 

obsahom prílohy tejto zápisnice ako poslanecký materiál a tvorí neoddeliteľnú časť 

tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

Za : 5 (JUDr. Jacková, Mgr, Danko, p. Pešta, p. Hohoš, p. Beneš) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

Bod č. 5 Návrh rozpočtu na rok 2020 

 

Schválenie rozpočtu obce je jedným z najdôležitejších úkonov, ktoré OZ má vykonať. Starosta 

ich na to už po niekoľkýkrát upozorňuje, že tento úkon úplne sabotujú a obci tým môžu byť 

spôsobené problémy.  Preto tento bod opakovane zaradil znovu aj na dnešné zasadnutie 

a požiadal ich, ak majú výhrady k niektorým položkám, nech navrhnú zmenu rozpočtových 

položiek. 

Vzápätí starosta dal hlasovať o Návrh rozpočtu na rok 2020. 

 

Uznesenie č. 2/2020 

 

Hlasovanie: 

Za : 0 

Proti : 2  (Mgr. Danko, JUDr. Jacková) 

Zdržal sa : 3 (p. Beneš, p. Pešta, p. Hohoš) 

Na základe výsledkov hlasovania Návrh rozpočtu na rok 2020 nebol schválený. 

Po hlasovaní starosta uviedol, že schválenie rozpočtu obce poslanci znovu odsabotovali, 

nakoľko nemajú výhrady voči niektorým položkám, ale ho neschválili ani nepripomienkovali, 

čím preukazujú porušenie sľubu poslanca pracovať pre rozvoj obce plnením poslaneckých 

povinností, ako by Obec Hriadky a občania neexistovali a len sa potvrdzuje ich vyhlasovanie 

od začiatku volebného obdobia, že „nič mu neschválime“. 

 

 

 



Bod č. 6 - Správa hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole na základe žiadosti 

poslancov 

 

Poslankyňa JUDr. Jacková prečítala správu hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole na 

základe ich žiadosti. A výhrady mala hlavne k vypracovaniu projektovej dokumentácie pre 

obytnú zónu Sever. Starosta jej vysvetlil, že projektová dokumentácia bola vypracovaná 

z toho dôvodu, že bolo potrebné aktualizovať zmeny, ktoré vplyvom dlhého časového 

obdobia už neplatia, ďalej geodetické práce atď. VSD a.s. požiadala obec, aby tento projekt 

dala vypracovať a zaplatila ho. Následne VSD a.s. bude túto sumu refundovať obci.  

VSD a.s. to urobila týmto spôsobom preto, aby si bola 100% istá, že obec s elektrifikovaním 

tejto obytnej zóny Sever myslí vážne. Nakoľko majú také skúsenosti z minulosti, že niektoré 

obce ich žiadali, aby im pokryli časti územia elektrickými sieťami. Tie im zrealizovali, ale 

nakoniec na tom území neprebehla žiadna výstavba. 

S týmto bodom nebolo spojené žiadne hlasovanie. 

 

Bod č. 7 - Finančná situácia obce 

K tomuto bodu vystúpil starosta chcel vedieť od prítomných poslancov, čo pod týmto bodom 

myslia, nakoľko finančná situácia obce je široký pojem. Ďalej uviedol, že finančná situácia 

obce je v norme, akurát tu existuje súdne rozhodnutie o právoplatnosti z roka 2018 záväzok 

obce zaplatiť sumu cca 36 000 Eur, ktoré zapríčinilo minulé vedenie obce, o ktorom vedeli aj 

prítomní poslanci, neriešili to a odmietajú ho efektívne riešiť ešte aj teraz. Pri prejednávaní 

tohto bodu, do ktorého sa zapojili aj prítomní obyvatelia obce sa situácia vyhrotila, padali 

osobné urážky na adresu jednotlivých poslancov za spôsobenú škodu na majetku obce 

s návrhom na možnosť vymáhania. Poslanci Mgr. Danko a JUDr. Jacková počas búrlivých 

výrokov zasadnutie opustili. 

Bod č. 8 - Rôzne 

V tomto bode starosta poznamenal, že ho oslovujú občania obce s otázkou, čí by sa  nemohla 

uskutočniť akcia „obecná zabíjačka“, ktorá v predchádzajúcom období bola každý rok 

a občania si túto akciu pochvaľovali. Jej uskutočnenie pripadá do úvahy v mesiacoch marec – 

apríl. 

Poslanec p. Hohoš sa spýtal, čo by to stálo.  

Starosta odpovedal, že do 500 Eur by sa to dalo zvládnuť. 

Poslanec p. Hohoš ďalej uviedol, že ak sa v rozpočte táto suma nájde, plus nejaké sponzorské 

tak súhlasí. 

Uznesenie č. 3/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Hriadkach schvaľuje obecnú zabíjačku. 

 

Hlasovanie: 

Za : 3 (p. Beneš, p. Pešta, p. Hohoš) 

Proti : 0   

Zdržal sa : 0 



Bod č. 9 - Záver 

 

V závere starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom obce za účasť a zasadnutie 

OZ ukončil. 

 

Prílohy: 

- Žiadosť poslancov o zvolanie zasadnutia OZ z 27.01.2020 

- List : Stanovisko starostu obce 

- Vyhlásenie voľby hl. kontrolóra 

- Návrh na uznesenie na vyhlásenie voľby 

- Návrh programu zasadnutia – pozvánka zo dňa 07.02.2020 

 

 

Overovatelia :  p. Hohoš         ...........................          Zapisovateľka :  Mária Buzinkaiová 

          

 JUDr. Jacková...........................           ............................................... 

 

Vyjadrenie starostu obce: 

Zápisnicu podpisujem s výhradou: „Uznesenie č. 1/2020 nepodpisujem pre rozpor so zákonom 

a požiadam OP TV o jeho preskúmanie.“  

 

 

       Ján Vincenčík 

                   starosta obce 

 

 

 

 

 


